







## 就位要求

零件代号

借(通)用件登记

旧底图总号 底图 总号 <u>签</u>字

- 1.整机四周距障碍物至少1m。 2.整机应远离震源。

- 3.整机就位场地平整度应不大于5mm。 4.整机接入电压浮动在±5%以内。 5.风机及气源请自行放置在不影响使用的位置。 6.稳压器为非标设备,若选用,位置请与技术部沟通。 7.本布置图的设备位置仅做参考,实际排放根据现场实际况而定。

## Positioning requirements

- 1. The distance from obstacles around the entire machine should be at least 1 meter.
- 2. The whole machine should be kept away from the earthquake source.
- 3. The flatness of the whole machine in place should not exceed 5mm.
- 4. The voltage fluctuation of the whole machine's connection is within  $\pm$  5%.
- 5. Please place the fan and air source in a location that does not affect their use.
- 6. The voltage regulator is a non-standard device. If selected, please communicate with the technical department for its location.
- 7. The equipment locations in this layout plan are for reference only, and actual emissions will depend on the actual site conditions.



山东大赫激光科技有限公司

www.bodor.ru info234@bodor.ru 8 800 550 84 21